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Mobile Computing Corporation
54 Lesmill Road

Toronto, Ontario

M3B 275

Attn: Mr. Ron Statler

Re: Project AP-VL-94-0050; Remote Display Unit, (RDU)
Dear Ron;

This is in response to your recent notification given in accordance with the
Weights and Measures Regulations, Section 14, regarding devices approved
under Notice of Approval AV-2223 Rev. 4.

The information you have supplied shows a design modification to the model
5400-3 electronic register. Specifically, the front display panel has been

removed from the register and is connected to the computer by a length of
cable, {(see attached diagram).

| am advised by the Head, of the Volume Metrology Laboratory that your

notification is accepted as being included within the above-noted approval.
All recipients of the approval notice are being informed by copy of this letter.

D.W. Morgén, Manager
Weights and Measures Laboratories
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Date: 1994-1

Mobile Computing Corporation
54 rue Lesmill

Toronto, Ontario

M3B 2T5

Att: M. Ron Statler

Objet: Projet AP-VL-94-0050; Affichage a distance

Monsieur,

Nous accusons réception de i'avis de modification que vous nous avez envoyé
récemment conformément a l'article 14 du Réglement sur les poids et
mesures, au sujei des appareiis approuvés en vertu de i"avis d’approbation
AV-2223 Rév. 4.

Selon l'information que vous nous avez fournie, |’'enregistreur électronique,
modéle 5400-3, a subi une modification de conception. Plus précisément, le
panneau d’affichage avant est enlevé de I'enregistreur et est relié a
I'ordinateur par un céble {voir diagramme ci-annexé).

Le laborateoire des analyses volumétriques {métrologie) me signale que cette
modification est acceptée et intégrée de facto dans l'avis d'approbation
susmentionné. Tous ceux qui ont regu l'avis d'approbation sont avisés de
cette décision par une copie de la présente lettre.

Je vous prie d'agréer mes salutations distinguées.

\13 é /4 /C/)icm/l

D.W. Morgan, Chef
Laboratoires des Poids et mesures

ce: Lis ‘envoj des approbations
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